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A bejelentő egy fővárosi közterület 

elhanyagolt, sáros állapotát kifogásolja. 

Javasolja az érintett szakasz terep 

rendezését és lehetőség szerint növények 

telepítését, fásítást. 

 

lezárt 

 

Budapest Főváros Főjegyzője a II. kerület Hűvösvölgyi út - szerviz útjával 

kapcsolatos közérdekű bejelentésre válaszolva az alábbi tájékoztatást adta.  

 

A II. kerület Hűvösvölgyi út szervizúti területének felújítása nem szerepel a Fővárosi 

Közgyűlés által 2020. májusában elfogadott, új 2020-2023 évi útfelújítási programban, 

így teljes körű felújítása a 2020-2023 évi időszakban nem várható.  

 

A szervizútnak az operatív közútkezelő Budapest Közút Zrt. által üzemeltett 

szakaszán – a Társaság tájékoztatása szerint – jelenleg nincsenek balesetveszélyes 

meghibásodások, úthibák. A cég Útellenőr Szolgálata rendszeresen ellenőrzi az 

üzemeltetésébe tartozó úthálózatot, köztük a bejelentésben szereplő utat is. Az 

azonnali beavatkozást igénylő, balesetveszélyes hibák javítása érdekében szükség 

szerint intézkedik, az egyéb meghibásodásokat, fenntartási jellegű feladatokat 

fontossági sorrendben végzi el. 

 

A FŐKÉRT Zrt az őszi időszakban, a II. kerületben is tervezi az egészségi állapot 

miatti fakivágásokat, azonban a pótlásokat nem mindig lehet ugyanazon a helyszínen 

elvégezni. Ilyenkor az előírt fapótlások elvégzéséhez mindig jól használhatók a tartalék 

területek. Ilyen lehet a bejelentésben jelzett helyszín is. Ahhoz, hogy Hivatal a kérdéses 

útszakaszt lehetséges pótlási területként tartsa a számon, egyrészt a kerületi jegyző 

jóváhagyása szükséges, másrészt annak körültekintő vizsgálata, hogy miért fátlan a 

terület. Felmerülhet ugyanis, hogy a fa ültetést ellehetetlenítik a felszín alatti 

közművek, illetve azok védőtávolságának biztosítása. Mindezek a vizsgálatok, 

közműegyeztetések jelentős időt vesznek igénybe, és addig nem lehet egyértelműen 

nyilatkozni a terület faültetési megfelelőségéről. 

 

A közérdekű bejelentés alapján a Főjegyző felkérte a fővárosi tulajdonú 

zöldfelületek üzemeltetőjét, hogy vizsgálják meg a helyszínt, mint potenciális 

ültetési területet. 

 

 


